
Schůze OVK Broumovsko 
 

1. 3. 2025 18:00 hod, Qadr rest & bar, Adršpach 

 

Účast: Karel Nováček, Jan Žwak, Jakub Rak, Jan Adamec, Lukáš Jánský, Petr John.  

Omluveni: Martin Mrázek, Miroslav Mach, Pavla Volková, Jan Ludvík, Pavel Hrubý. 

 

1. Předseda informoval o další komunikaci s Jiřím Šrůtkem na téma „olovo“ 

Jiří Šrůtek zaslal formou e-mailu další reakci na předchozí odpověď OVK. Pro 

připomenutí, J. Šrůtek upozornil na možný ekologický problém s používáním olova 

k temování fixního jištění. OVK po konzultaci s odborníkem na životní prostředí zaslala  

J. Šrůtkovi odpověď s vysvětlením problematiky a považuje tento apel za uzavřený. 

 

2. Dojištění cesty Jarničky na Žďárskou vyhlídku na Ostaši 

Členové dostali úkol se seznámit se situací. Petr John navíc situaci přehledně zakreslil do 

fotografie z místa a tuto rozposlal členům OVK. Hlasování proběhne do příští schůze 

korespondenční formou. 

 

3. Předseda informoval o stavu žádostí o prvovýstupy na věž Milenci a Lucifer 

Protože dosud nebylo zasláno vyrozumění ze strany CHKO Broumovsko, předseda se 

informoval u p. Kafky na CHKO Broumovsko. Pan Kafka přislíbil zodpovězení žádostí 

v rámci projednání žádosti stran brigády, během března 2025. 

 

4. Informace o skalní údržbě  

Předseda informoval členy o vykazování skalní údržby. 

 

5. Setkání prvovýstupců 

OVK diskutovala nad možnou realizací setkání s prvovýstupci. Cílem setkání je seznámit 

provýstupce s celkovou problematikou prvovýstupů (možnosti fixního jištění, nešvary, 

protokoly, podněty od prvovýstupců, diskuze, …). Předseda prověří možnost uskutečnění 

v rámci připravované akce „Horolezecké jaro“ u Tošováka. 

 
6. Zrušení lávky v Řeřichově rokli 

Na brigádě na podzim 2023 byla vytvořena lávka na začátku Řeřichové rokle (Adršpašské 

skály) po předchozím schválení CHKO Broumovsko. Lávku odstranily Technické služby 

Adršpach na jaře 2024. Záležitost je aktuálně v řešení. 

 

Zapsal Petr John 


